

恒生樓高桌晚宴 Hang Seng Hall High Table Dinner 11/3/2011



嘉賓講者長春社公共事務經理李少文先生(中)、恒生樓舍監黃安東先生(左)及恒生樓宿生會主席張迪承同學於高桌晚宴後合照留念。

The guest speaker, Mr Peter S M Li, the Campaign Manager of the Conservancy Association (centre), Mr Wong On-tung, Warden of Hang Seng Hall (left) and Mr Cheung Tik-shing, President of Hang Seng Hall Residents' Association posed a group photo after the High Table Dinner.

健康講座系列第一講 Health Talk Series First Talk 24/3/2011



確進糖尿專科中心高級註冊營養師林思為女士擔任健康講座主講嘉賓，講題為「體重控制的成功要訣」。

Ms Sylvia S W Lam, Senior Registered Dietitian, Qualigenics Diabetes Centre, delivered a health talk on *Key to Successful Weight Management*.

伯利衛宿舍高桌晚宴 Bethlehem Hall High Table Dinner 28/3/2011



嘉賓講者第一線集團行政總裁兼 2009 傑出青年資本家得獎者立文先生、院長馮國培教授、書院行政人員與一眾參加伯利衛宿舍高桌晚宴的嘉賓及同學合照

Guest speaker, Mr Lap Man, Founder and CEO of DYXNet cum Capital Leader of Excellence 2009, Professor Fung Kwok-pui, College Head and College Administrative staff posed a group photo with participants of the Bethlehem Hall High Table Dinner.

思源文娛中心餐酒工作坊 Si Yuan Amenities Centre Wine Appreciation Workshop 29/3/2011



思源文娛中心會所管理委員會以「葡萄酒·阿爾薩斯·勃艮地」為題舉辦餐酒工作坊，逾三十多名師生及校友出席。

Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee organised a Wine Appreciation Workshop on the theme of *Vin. Alsace. Bourgogne*. Over 30 students, staff and alumni attended the workshop.

陳震夏宿舍高桌晚宴 Chan Chun Ha Hostel High Table Dinner 30/3/2011



嘉賓講者沙田分區指揮官李超然警司(左四)、院長馮國培教授(右四)、書院行政人員與一眾參加陳震夏宿舍高桌晚宴的嘉賓及同學合照。

Guest speaker, Mr Li Chiu-yin, Police Superintendent, Shatin Divisional Commander (fourth from left), Professor Fung Kwok-pui, College Head (fourth from right) and College Administrative staff posed a group photo with participants of the Chan Chun Ha Hostel High Table Dinner.